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Geachte heer De Borst, 

 

Hierbij de beantwoording van uw op 21 oktober 2018 gestelde vragen als bedoeld in 

artikel 39 van het Regelement van Orde van de Gemeenteraad over het vellen van 12 

houtopstanden Benedenveer. De vragen worden in het onderstaande beantwoord. 

 

Vraag 1: Wat is de reden om over te gaan tot het vellen van 12 houtopstanden 

Benedenveer? 

Het beplantingsplan ten behoeve van de Benedenveer Noord te Sliedrecht is nader 

bekeken en naar een hoger niveau getild. Dit betreft op zowel kwaliteit als 

kwantitatief niveau. Reden hiertoe is dat de bestaande wilgen aan de zuidkant van 

het gegraven waterbassin in de huidige situatie qua positie en omvang niet allen 

gewenst zijn door de toekomstige bewoners en er een beter alternatief voor handen 

is. Tevens is de levensverwachting van enkele bestaande bomen beperkt. 

 

Vraag 2: waarom neemt u niet de moeite om deze reden op te nemen in dezelfde 

publicatie? 

Publicatie van de aanvraag betreft een korte zakelijk omschrijving en ontvangstdatum 

van de aanvraag conform artikel 3.8 van de Wet Algemene Bepalingen 

Omgevingsrecht (WABO). Dit betreft een administratieve afwikkeling waarbij nog niet 

inhoudelijk naar een aanvraag is gekeken. 

 

Vraag 3: Wat is de exacte locatie van de 12 houtopstanden? 

Zie bijgevoegde tekening. 

 

Vraag 4: Betreft dit particuliere of gemeentelijke grond? 

Dit betreft gemeentelijke grond. 

 

Vraag 5: Waarom neemt u niet de moeite om duiding uit vraag 4 op te nemen in dezelfde 

publicatie? 

Zie antwoord vraag 2. 

http://www.sliedrecht.nl/


Vraag 6: Wordt overgegaan tot herplanten, of vindt er een storting plaats in het 

herplantfonds? 

Door aanvrager is een beplantingsplan voor de gehele omgeving Benedeveer ingediend 

wat dient als compensatie voor de te kappen bomen. 

 

Vraag 7: Wat is de reden dat het gestelde bij vraag 6 niet opgenomen staat in dezelfde 

publicatie? 

Zie antwoord vraag 2. 

 

Vraag 8: Wat is de reden dat in de wekelijkse publicaties m.b.t. kapvergunningen 

(aanvraag en verleende) zo'n verschil zit m.b.t. wel of niet weergeven van soort 

aanvraag, reden aanvraag, herplant wel/niet, gemeentelijk of particuliere grond, etc.? 

Een ingediende aanvraag omgevingsvergunning moet zo spoedig mogelijk worden 

gepubliceerd. Hierbij wordt gebruik gemaakt van de informatie die vermeld staat op het 

aanvraagformulier. Inhoudelijk is de aanvraag dan nog niet beoordeeld. Nadat de 

vergunning is verleend zijn er meer relevante gegevens bekend. 

 

Vraag 9: Is het college van plan om een completer beeld bij de publicatie te geven van de 

(aangevraagde en verleende) kapvergunningen? 

Zo ja, per wanneer en hoe? 

Zo nee, waarom niet? 

Bij de aanvragen welke door de gemeente worden gedaan wordt al uitgebreid informatie 

vermeld en dit zullen wij continueren. In die gevallen dat het een aanvraag van een 

particulier betreft is op voorhand niet altijd alle informatie bekend en hierbij zal de 

melding bij de aanvraag summier blijven. 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Sliedrecht 

De secretaris,                       De burgemeester, 

 

 

 

 

H.F. van Breugel                  drs. A.P.J. van Hemmen 

 

 

 

 


